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Protokół nr XXII/14 

z  posiedzenia Rady Gminy Bobrowice 

 

w dniu 27 lutego 2014r. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych na sali obrad obecnych było 14 radnych,  

co według Przewodniczącego Rady stanowiło quorum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał.       

o Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Marek Babul – Wójt  

2. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz 

3. Teresa Kula – Skarbnik 

4. Dziennikarz Gazety Tygodniowej 

oraz Sołtysi z terenu Gminy Bobrowice. 

o Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad XXII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 

Bobrowice.   

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Bobrowice. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian statutu Międzygminnego Związku 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi „Odra-Nysa-Bóbr”. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobrowicach do realizacji zadania zleconego gminie  

w zakresie przyznawania i wypłaty dodatku energetycznego. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bobrowice  

w 2014 roku. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Bobrowice. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2013. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Sprawozdania                

z Realizacji Zadań z Zakresu Wspierania Rodziny. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie  

w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących sołtysom. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i stawek opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy 

Bobrowice. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej  na rok 2014. 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zamknięcie obrad XXII sesji Rady Gminy. 

 

 Ad. 1. 

 

Otwarcia XXII sesji o godz. 10
05

 dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Marcin Jagodziński, witając radnych oraz zaproszonych gości.  

 

Następnie na prośbę koordynatora projektu p. Janiny Pieczonka 

realizowanego przez Zespół Szkół Samorządowych w Dychowie 

Przewodniczący Rady wraz z Wójtem wręczyli podziękowania dla sołtysa 

Tarnawy Kr. oraz sołtysa Wełmic za pomoc w realizacji zadań dotyczących 

konkursu przyrodniczego „Aktywni dla klimatu”. 

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, do którego 

Sekretarz zaproponowała następującą zmianę:  

 wprowadzenie pkt 14a o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy”, 

informując że została ona już dokładnie zreferowana na poszczególnych  

komisjach 

 

W wyniku głosowania proponowana zmiana została przyjęta jednogłośnie  

13 głosami „za”.  
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Porządek posiedzenia po zmianach: 
1. Otwarcie obrad XXII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 

Bobrowice.   

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Bobrowice. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian statutu Międzygminnego Związku 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi „Odra-Nysa-Bóbr”. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobrowicach do realizacji zadania zleconego gminie  

w zakresie przyznawania i wypłaty dodatku energetycznego. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bobrowice  

w 2014 roku. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Bobrowice. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2013. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Sprawozdania                

z Realizacji Zadań z Zakresu Wspierania Rodziny. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy. 

14a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie  

w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących sołtysom. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i stawek opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy 

Bobrowice. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej  na rok 2014. 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zamknięcie obrad XXII sesji Rady Gminy. 

 

 Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad wraz  

z wprowadzonymi zmianami, który został przyjęty jednogłośnie 13 głosami 

„za”.  
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Ad. 3. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z poprzedniej 

sesji. Uwag nie było.  

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu, w wyniku którego 

protokół z XX sesji Rady Gminy Bobrowice z dnia 30 grudnia 2013r. został 

przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad. 4. 
 

Przewodniczący Rady Marcin Jagodziński przedstawił Informację  

o swoich działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

o Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 
 

Wójt Marek Babul przedstawił swoje sprawozdanie o pracy Urzędu 

Gminy w okresie międzysesyjnym.  

o Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 

Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 

Bobrowice.   

Nie przedstawiono z uwagi na nieobecność przedstawicieli policji. 

 

Ad. 7. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy 

Bobrowice. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 
 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian statutu Międzygminnego 

Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi „Odra-Nysa-Bóbr”. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobrowicach do realizacji zadania 

zleconego gminie w zakresie przyznawania i wypłaty dodatku energetycznego. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Bobrowice w 2014 roku. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Bobrowice. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2013. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego 

Sprawozdania z Realizacji Zadań z Zakresu Wspierania Rodziny. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 14. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14a. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących 

sołtysom. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących 

radnym. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 18. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen  

i stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków na terenie Gminy Bobrowice. 

Sekretarz poinformowała, że taryfę podejmuje się na rok, jeśli nic się nie 

zmienia można ją przedłużyć na kolejny rok. Nie podejmujemy żadnych zmian, 

a stawki w uchwale są na tym samym poziomie jak dotychczas. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19,20. 

 

  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na rok 2014. 

Skarbnik wyjaśniła, że uchwały zostały dokładnie omówione na komisjach,  

a następnie je odczytała. Uwag nie było. 

 

Przewodniczący poinformował, że strażacy zwrócili się z prośbą o przekazanie 

25.000 zł na remont samochodu VW Transporter, który otrzymali z jednostki 

straży granicznej. Po wyremontowaniu zostanie on przekazany którejś jednostce 

OSP z terenu naszej gminy. 

Następnie poddał pod głosowanie wniosek, który został przyjęty 

jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

W wyniku głosowania uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019 została podjęta jednogłośnie 

13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W wyniku głosowania uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na rok 2014 została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 21. 

 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Dyskusja: 

Radna Ozga – wniosek o wystąpienie z pismem do Zarządu Dróg Powiatowych 

z wnioskiem o odświeżenie dróg po zimie tj. usunięcie piasku przy 
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krawężnikach oraz odświeżenie starych i pomalowanie nowych pasów przy 

zejściu z nowego chodnika w Dychowie wraz z postawieniem znaku. 

Wójt – malowanie pasów zostało już zgłoszone i mają to zrobić, natomiast 

kwestia piasku zostanie zgłoszona.  

 

Radna Kasperowicz – zgłaszałam ostatnio sprzątanie śmieci wokół  dużego 

jeziora w Bronkowie i jest to w miarę ogarnięte. W jaki sposób p. Maćkowiak 

ma zamiar rozwiązać problem śmieci, czy w przyszłości zamierza postawić tam 

jakieś kontenery, czy tylko pobierać opłaty za korzystanie z ośrodka i nic z tym 

nie robić? 

Wójt – zobowiązał się, że zrobi to i postawi pojemniki na śmieci, ale na Pani 

wniosek posprzątał.  

 

Radny Kubiak – po remoncie przepompowni w Dychowie oraz na placu wokół 

przepompowni do Brzezinki jest bałagan. Trzeba by było to posprzątać  

i wyrównać teren. 

Wójt – hydrofornia nie jest jeszcze skończona prace trwają, ale będzie to 

zrobione i posprzątane.  

 

O godz. 10
45

 na salę posiedzeń przybył radny Grudziński. 

 

Radna Litwin – prośba o przycięcie gałęzi drzew na drodze od Prądocinka do 

mostu gubińskiego.  

Wójt – zwrócimy się z tym do Starostwa Powiatowego. 

 

Radna Młyńska – czy można by przyspieszyć zrobienie wjazdu do remizy 

strażackiej w Bronkowie, ponieważ robi się tam błoto? 

Wójt – rozmawiałem już z wykonawcą, ma się zgłosić i niedługo zostanie to 

zrobione. 

Przew. Jagodziński – prośba do Wójta o przejęcie i zamontowanie 13 ławek  

zakupionych z funduszu sołeckiego w Bobrowicach. Proponuję, żeby 

zamontowali je pracownicy gminy, ponieważ powinno to być już zrobione  

w tamtym roku. Jest dużo niepotrzebnej medialnej burzy wokół tych ławek, 

żeby ten temat zakończyć proszę o przejęcie i założenie ławek, bez tych dwóch 

na które została niesłusznie wydana decyzja przez Starostwo Powiatowe, ktoś 

się porządził terenem gminy i stąd cały problem się wywiązał. Jeżeli byśmy 

pozwolili, na to że te ławki zostałyby zamontowane na terenie gminy bez 

pozwolenia, to ktoś by za to musiał odpowiadać, była by to samowola 

budowlana w obecnych czasach.  

Wójt – zakupiono 13 ławek, wojna poszła o te dwie ławki na placu mleczarni, 

zapytałem sołtysa gdzie pozostałe 11 i zwróciłem się z prośbą o zwołanie 

zebrania wiejskiego w celu udzielenia wyjaśnień mieszkańcom o pozostałych 

niezamontowanych ławkach. Z tego co wiem zebranie się odbyło, tylko że 
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sołtys nie poinformował mnie o terminie zebrania, a ja nie unikam spotkań  

z mieszkańcami. W tym dniu miałem spotkanie ze strażakami, na którym muszę 

na nim być, ale nie zmienia to faktu, że sołtys mnie nie powiadomił, a to jest 

jego obowiązek. Nie wiem dlaczego te 11 ławek nie zostało zamontowane, na 

16 sołectw 15-stu sołtysów zgłasza jakiekolwiek prace na terenie gminy do 

urzędu. Problem zrobił się z dwiema ławkami, których nie pozwoliłem 

zamontować, bo nie mieliśmy pozwolenia. Całe mienie, które zostało zakupione 

z funduszu sołeckiego jest własnością gminy, a nie sołtysa. Mamy już zgodę 

Starostwa i teraz można te ławki ustawić koło mleczarni. 

Radny Grudziński – zbliża się termin doprowadzenia gazu do gminy w maju 

2015r. prośba, żeby gmina wspólnie z firmą TEW stworzyła taki terminarz 

dotyczący prac związanych z przystosowaniem i zakupieniem urządzeń przez 

mieszkańców oraz firmy. Żeby nie było tak, że firma doprowadzi gaz, a my  

z niego nie będziemy korzystać ze względu na brak przystosowanych urządzeń. 

Wójt – jak będzie podpisana umowa, to będziemy na bieżąco informować 

mieszkańców na jakim  etapie jesteśmy i wtedy mieszkańcy i wspólnoty będą 

mieli czas na przygotowanie się finansowe i techniczne. 

Przew. Jagodziński – wracając jeszcze do tych ławek, czy jest możliwość 

ustawienia tych ławek przez pracowników, ponieważ zbliża się wiosna i one są 

potrzebne. 

Wójt – na dzień dzisiejszy muszę wystąpić o pozwolenia na te dwie ławki, bo ja 

nie wiem gdzie sołtys ustalił, gdzie te ławki mają być zamontowane, skontaktuje 

się z sołtysem bo w tej sytuacji będę musiał załatwiać nowe pozwolenia  

i zgody powiatu, jeżeli są już te pozwolenia to pracownicy je ustawią, a jeżeli 

ich nie ma to my to załatwimy.   

Przew. Jagodziński – czy jest możliwość, żeby sołtys sam występował  

o  pozwolenia, decyzje dla gminy, bez uzgodnień z nią? 

Sekretarz – zgłoszenie, zawarcie umowy, czy też zlecenie tu stroną jest gmina, 

reprezentowana przez Wójta. Sołtys jest istotny, ponieważ może lobbingować, 

wybierać, ustalić np. transport z firmami itd. Pozwolenie dla sołtysa nie jest 

wiążące dla wójta. Ostatecznie wszystko finalizuje Wójt. Rachunek czy też 

faktura nie jest wystawiany na sołtysa, tylko na gminę. 

Przew. Jagodziński – wnoszę o wystosowanie pisma do Starostwa z zapytaniem 

na jakiej podstawie wydali pozwolenie sołtysowi, który nie miał prawa 

dysponować mieniem gminnym i o ustosunkowanie się do tego. 

 

Ogłoszono przerwę o godz. 11
05

 

Wznowiono obrady o godz. 11
20

 

 

Ad. 22. 

 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Udzielono na bieżąco na poprzedniej sesji.  
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Ad. 23. 

 

Wolne wnioski i informacje. 

Dyskusja: 

 

Sołtys Kucharczyk – na drodze w kierunku Bronkówka jest dziura i woda 

ochlapuje płot przy posesji prywatnej. Byli pracownicy urzędu zrobili zdjęcia  

i na tym stanęło.  

Sołtys Nadolny: 

 Sołtys o zebraniu powiadamia w zwyczajowo przyjęty sposób. 

 Naprawa oświetlenia w Chromowie lampy mają już ok. 27 lat. 

 Grunt rolny o pow. 9 arów kosztuje 5.000 zł, trzeba zmienić uchwałę, 

która została źle podjęta, bo ona promuje naszą gminę jako turystyczno-

wczasową i wartość gruntów się podwyższa, według mnie to nic nie daje 

gminie. 

 W dniu 23 lutego br. została zniszczona kolejna miska olejowa 

samochodu na drodze w Chromowie, słyszałem że mamy ubezpieczone 

drogi.  

 

Sołtys Żółkiewski – firma Pedegree co roku prowadzi akcję sterylizacji zwierząt. 

Propozycja, żeby gmina przystąpiła do tej akcji i wspólnie sfinansowała 

sterylizację zwierząt.  

 

Sekretarz – gmina ma swoje zadania i może wydawać środki tylko na cele 

publiczne. Nie możemy dofinansować osobom prywatnym niczego. Bezdomny 

pies jest „własnością publiczną” w związku z tym ustawodawca nałożył na nas 

zadania, że mamy się zajmować bezdomnymi zwierzętami i my to robimy. 

Jeżeli jest udomowione, to już nie jest nasze zadanie. Jest to oczywiście fajny 

program, ale nie możemy dofinansować osobom prywatnym takiego zadania. 

 

Sołtys Duziak – czy jest jakaś ustalona kwota wynajmu świetlic wiejskich? 

Sekretarz – tylko opłata za media. 

 

Sołtys Walczak – prośba o interwencję Wójta w ARR w sprawie udrożnienia 

kanału do jeziora, który notorycznie jest zatykany przez bobry, a cała woda 

wylewa się na łąki i mieszkańcy narzekają, że nie dostaną dotacji. Trzeba zrobić 

również nowy przepust, który był wielokrotnie robiony, droga była utwardzona, 

natomiast często przedostaje się na drogę. Sprawa trzecia dotyczy ogrodzenia 

placu zabaw. W budżecie sołeckim mamy ogrodzenie całego boiska, a chodzi  

o ogrodzenie także placu zabaw, żeby można było wywiesić tabliczki.  

Przew. Jagodziński – jakich to dopłat nie będzie? 

Sołtys Walczak – dla rolników. 
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Przew. Jagodziński – mam w tej chwili taką informację, że dopłata wzrośnie  

o 40 euro za hektar. Proszę wysłać zapytanie na mojego maila, a ja sam skieruje 

do Agencji zapytanie w tej sprawie. 

 

Sołtys Kozyra – nawiązując do tego co Wójt powiedział na ostatniej sesji, chodzi 

o punkt pracy policji, czyli policjanta dzielnicowego. Godziny jego dyżuru nie 

są tajne, tylko oficjalne określa godziny dyżuru powinny być jawne dla 

bezpieczeństwa. Raz w tygodniu w określonych godzinach każdy mieszkaniec 

powinien wiedzieć, że taki policjant jest. Tajne tylko są działania operacyjne,  

a dokładnie zastrzeżone lub poufne. W uchwale w sprawie zmiany statutu 

wprowadzamy, że sesję nagrywane są za pomocą zapisu cyfrowego, a powinno 

być dźwięku cyfrowego. Odnośnie afery ławkowej sołtys mówił, że pracownik 

urzędu wysłał go do Starostwa, żeby sobie załatwił mapy. 

Sekretarz – jak Pan porówna poprzedni zapis w statucie był, że sesje są 

nagrywane za pomocą kaset magnetofonowych. 

Wójt – jeśli chodzi o czas pracy policji, taką informację przedstawił mi  

komendant KPP. Oczywiście dzielnicowy może mieć wyznaczone swoje 

dyżury, ale kiedy jest w terenie i gdzie jeździ jest to informacja niejawna.  

 

Sołtys Śliwa – na drodze gminnej, którą robił p. Hałupka koło skalniaka są 

dziury. Drzewo jest  nachylone na budynek gminny, gdzie Pan Firuta dzierżawi, 

trzeba by je usunąć.  

 

 

Ad. 24. 

 

 Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady Marcin  

Jagodziński zamknął obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 11
50

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                           Przewodniczył: 

 

Ewelina Roszak                                                      Marcin Jagodziński 

   2014-02-27 


